

真光教育美国国际预科学校入学申请表

TLE American International Prep School (AIPS) Enrollment Form



填表指引：

Enrollment Form instructions:

很荣幸能成为您教育旅程的一份子，为便于将来英语教育环境中的办证和申请，请使用英文填表，名字使用拼音。

We are excited to be a part of your educational journey, please fill out your information below.

Please be sure to use your legal name and complete address for your records. **姓名与证件一致，邮政地址完整。**

If the student is under 18 or the student's tuition is paid for by the parent/guardian please be sure to include the parent/guardian information. **如学生不到18岁，或学费是由父母或监护人支付，请填上父母或监护人的信息。**

Thank you! **感谢！**

如有问题，欢迎联系我们，或访问 www.truelighteducation.com 网站。

Please fill out this form and send it to us. If you have questions or are unsure how to proceed, contact our admissions team:

Phone: 1-405-633-2208

Email: truelighteducation4u@gmail.com

常见东亚名字填法：

例：李明浩

First Name: Minghao 明浩 (首字母大写，两个汉字的拼音连在一起，拼音后注汉字。)

Middle Name: 不填

Last Name: Li 李 (拼音首字母大写，拼音后注汉字)

STUDENT INFORMATION 学生信息

First Name 名	Middle Name	Last Name 姓		
Street Address 楼栋门牌, 小区, 街道		Date of Birth 生日	Grade 年级	Gender 性别
City 镇、区、市	State 省	Zip Code 邮编	Ethnicity 族裔	Race 民族
E-mail 电邮地址		Contact Phone Number 联系电话		

MOTHER/GUARDIAN INFORMATION 母亲 / 监护人信息

First Name 名	Last Name 姓		Home Phone Number 座机号码
Street Address (if different from student) 如与学生地址不同, 请填写地址, 填法同上		Cell Phone Number 手机号码	
City	State	Zip	E-mail 电邮地址

FATHER/GUARDIAN INFORMATION 父亲 / 监护人信息

First Name 名	Last Name 姓		Home Phone Number 座机号码
Street Address (if different from student) 如与学生地址不同, 请填写地址, 填法同上		Cell Phone Number 手机号码	
City	State	Zip	E-mail 电邮地址

PREVIOUS SCHOOL INFORMATION 过往教育经历

School Name 学校名	School Phone Number 学校电话	
Street Address 学校地址	School Fax Number 学校传真	
City	State	Zip
Counselor/Advisor Name 班主任名字		

School Name 学校名	School Phone Number 学校电话	
Street Address 学校地址	School Fax Number 学校传真	
City	State	Zip
Counselor/Advisor Name 班主任名字		

School Name 学校名	School Phone Number 学校电话	
Street Address 学校地址	School Fax Number 学校传真	
City	State	Zip
Counselor/Advisor Name 班主任名字		

ACADEMIC GOALS 学业目标

本学生计划: 获取有认证的美国高中毕业证 仅为获得更多样化的教育 不确定	本学生高中毕业后计划: 大学 体育生 NCAA: Yes No 工作 参军 其它 (请填写在下面空格处。)
是否有个人化的或特别的学习计划? Yes No	

真光教育美国国际预科学校与合作伙伴 Ignitia Virtual Academy

(IVA) 和 Edgenuity Virtual Academy (EVA) 的校规

The Rules of TLE American Intl Prep School (AIPS) and Ignitia Virtual Academy (IVA) and Edgenuity Virtual Academy (EVA)



真光教育(TLE) 的美国国际预科学校 (AIPS) 与 Ignitia 的网络学校 Ignitia Virtual Academy (IVA) 和 Edgenuity 的网络学校 Edgenuity Virtual Academy (EVA) 是合作伙伴。以下是基本的校规:

True Light Education's (TLE) American International Preparatory School (AIPS) is a partner with Ignitia Virtual Academy (IVA), Ignitia's online school, and Edgenuity Virtual Academy (EVA), Edgenuity's online school. The following are the basic school rules:

学术标准和规定 Academic Standards and Policies

AIPS、IVA、和 EVA 努力保持最高的学术标准。因此，学生应表现出对学术成功的内在渴望。充分利用 AIPS、IVA 和 EVA 提供的机会的学生将扩大他们的智力，建立信心，并在未来的努力中找到成功。我们接纳任何种族、肤色、国籍和族裔的学生享有 AIPS、IVA 和 EVA 的所有权利、特权、计划和活动。我们在管理任何课程时，不因种族、肤色、民族或族裔背景而有所歧视。

AIPS, IVA, and EVA strive to maintain the highest academic standards. Therefore, students are expected to demonstrate an internal desire for academic success. Students who take full advantage of the opportunities offered through AIPS, IVA, and EVA will enlarge their intellect, build confidence, and find success in their future endeavors. We admit students of any race, color, nationality, and ethnic origin to all the rights, privileges, programs, and activities at AIPS, IVA, and

EVA. We do not discriminate on the basis of race, color, or national or ethnic background in the administration of any of our programs.

荣誉行为规范 Honor Code of Conduct

AIPS、IVA 和 EVA 是建立在对每个学生和教员的礼貌和尊重基础上的学校。我们的行为准则是为了培养和鼓励最高标准的荣誉和诚信。被我们项目录取的学生必须承诺遵守荣誉守则。遵守这些规则和政策将确保学生在一个没有骚扰、消极态度和攻击性行为的环境中学习。AIPS, IVA, and EVA are schools based on the foundation of courtesy and respect for each student and instructor. Our code of conduct is designed to foster and encourage the highest standards of honor and integrity. Students accepted in our program must commit to abiding by the honor code. Compliance with these rules and policies will ensure that students learn in an environment free of harassment, negative attitudes, and offensive actions.

交流规范 BEHAVIOR STANDARDS

学生和教员之间的交流是通过各种方法实现，包括电话、网上即时聊天、电子邮件、和网络会议。严禁任何不适当形式的交流。粗俗的、亵渎、侮辱、或贬低的评论将不会被容忍。教员和学生之间的所有交流都必须是专业和尊重的。如果学生被发现违反了这一规则，其家长/监护人将被通知并受到适当的纪律处分。

Communication between students and instructors is achieved through various methods, including phone calls, live chat, e-mail, and web conferences. Inappropriate communication of any kind is strictly prohibited. Vulgar, profane, insulting, or derogatory comments will not be tolerated. All communication between instructors and students must be professional and respectful. In the event that a student is found in violation of this rule, the parent/ guardian will be notified and appropriate disciplinary action will be taken.

学术诚信 ACADEMIC INTEGRITY

在所有的课程、作业和活动中，我们都希望学术诚信。违反学术诚信的行为包括抄袭、作弊和/或在项目、作业、论文或考试中捏造或伪造信息。违反这一政策的行为将不会被容忍，并将根据个人情况进行处理。对抄袭和作弊行为的处罚如下：

Academic integrity is expected on all courses, assignments, and activities. Violations of academic integrity include plagiarism, cheating, and/or fabrication or falsification of information submitted on projects, assignments, papers, or exams. Infractions of this policy will not be tolerated and will be dealt with on an individual basis. The penalties for plagiarism and cheating are as follows:

- 初犯。学生会受到警告，并且作业被重新设置。
- 第二次违规。学生作业自动不合格，并且不能选择重做作业。
- 继续违背此规定。学生本科自动不合格并可能被停学/开除出学校。
- First offense: Student receives a warning and the assignment is reset.
- Second offense: Student automatically fails the assignment and is not given the option to redo the assignment.
- All successive offenses: Student automatically fails the course and maybe suspended/expelled from the schools.

每次违规后，家长/监护人将通过电子邮件得到通知。可能会有一个后续电话，讨论这方面的任何问题或担忧。如果每门课程中可能只发生了一次违规，但

不同课程中违规累积起来，仍将导致相应的处罚。For each offense, the parent/guardian will be notified via e-mail. There may be a follow-up phone call to discuss any questions or concerns. Each offense is per course, however, multiple offenses across courses will escalate the academic integrity decisions.

学生不得将他人的作品作为自己的作品，或在作业或测试中使用未经授权的材料。测试应在没有任何帮助的情况下由学生自己进行。只有当评估和作业是基于学生的原创作品时，才具有意义和建设性。请避免一切形式的学术不诚实和不端行为。

A student may not claim another person's work as his or her own, or use unauthorized materials to gain the advantage during assignments or testing. Tests are to be taken by the student without any assistance. Assessments and assignments are only constructive when they are based on a student's original work. Avoid academic dishonesty and misconduct in all its forms.

停学 / 开除 SITUATIONS OF SUSPENSION/EXPULSION

如果根据 AIPS, IVA, 或 EVA 的学校政策，有必要停课或开除，学费将不予退还。AIPS, IVA, 和 EVA 会尽一切努力与学生一起解决违反政策的问题。只有在极端情况下，并在给予学生公平的警告后，才会从 AIPS、IVA 和 EVA 停课或开除。

In the event that suspension or expulsion is necessary per AIPS, IVA, or EVA school policies, tuition fees are not refundable. AIPS, IVA, and EVA make every effort to work with students regarding policy violations. A suspension or expulsion from AIPS, IVA, and EVA will only occur under extreme circumstances and only after the student has been given a fair warning.

不适当的互联网活动 INAPPROPRIATE INTERNET ACTIVITIES

AIPS、IVA 和 EVA 不纵容任何不当使用互联网的行为，也不对其负责。

AIPS, IVA, and EVA do not condone, nor are they responsible for, any inappropriate use of the Internet.

申诉程序 APPEAL PROCESS

学术申诉程序 Appeal Process for Academic Action and Resolving Academic Grievance

如果学生认为成绩不公平，可以向行政部门提交上诉信，要求将事件提交给学术委员会，对决定提出上诉。学术委员会将在三十天内作出决定。

Students receiving a grade, which they feel is unfair, may appeal the decision by submitting a letter of appeal to the administration, requesting that the case be presented before the Academic Board. An Academic Board decision will be given within thirty days.

停学或开除的申述程序 Appeal Process for Suspension or Expulsion from AIPS, IVA, or EVA

如果学生被停学或开除，而学生希望对该决定提出申诉，必须向 AIPS、IVA 或 EVA 提交一封正式信函，概述学生的申诉愿望，说明申诉的原因，并列导致停学或开除的任何情有可原的情况。申诉的提交并不保证接受。所有的申诉将被单独审查。

In the event that a student is suspended or expelled and the student wishes to appeal the decision, a formal letter must be submitted to AIPS, IVA, or EVA, outlining the student's desire to appeal, stating the reason for the appeal, and listing any extenuating circumstances leading up to the suspension or expulsion. The submission of an appeal does not guarantee acceptance. All appeals will be reviewed on an individual basis.

学习设备要求 PROGRAM REQUIREMENTS

我们的在线和混合学习解决方案建立在一个强大的学习管理平台上，该平台是以学生的成功为目标设计的。我们的系统是安全的，易于使用，并与最常用的浏览器和硬件兼容。请在下面的链接中查看技术规格和安装要求，以确保完全兼容和积极的体验。

www.edgenuity.com/support/technical-requirements

Our online and blended learning solutions are built on a robust learning management platform that is

designed with student success as the goal. Our system is secure, easy to utilize, and compatible with the most commonly used browsers and hardware. Please review the technical specifications and installation requirements at the link below to ensure full compatibility and a positive experience:

www.edgenuity.com/support/technical-requirements

评分标准 GRADING STANDARDS

成绩体系 Grading System

将使用以下字母表示学术等级：A,B,C,D,F。并使用加号（+）或减号（-），但 A+和 F-的情况除外。AIPS, IVA, and EVA 发出的任何分数或成绩都不会向上或向下取整。

The following academic letter grades will be used: A, B, C, D, F. The plus(+)or minus (-) will be used, except in the case of A+ and F-. There will be no rounding up or down of any score or grade issued by AIPS, IVA, and EVA.

计算你的 GPA Calculating Your GPA

为了确定平均成绩（GPA），采用以下等级表。

For the purpose of determining Grade Point Average (GPA), the following grade scale is used:

A	94-100	C	74-76.9
A-	90-93.9	C-	70-73.9
B+	87-89.9	D+	67-69.9
B	84-86.9	D	64-66.9
B-	80-83.9	D-	60-63.9
C+	77-79.9	F	0-59.9

考试 TESTING

由于 AIPS、IVA 和 EVA 是私立学校，我们不要求学生参加任何具体某州级标准化考试才能毕业。不过，为了申请大学，学生很可能需要参加某些标准化考试。AIPS、IVA 和 EVA 不提供、也不安排任何这些考试，包括且不限于 SAT、ACT，和 AP 考试。学生/监护人要完全自己负责参加这些考试，并确保 AIPS、IVA 或 EVA 收到考试成绩。如果您有疑问，请联系我们的招生人员。

Since AIPS, IVA, and EVA are private schools, we do

not require any specific state standardized testing in order to graduate. It is likely, though, that students will need to take certain standardized tests in order to apply for college. AIPS, IVA, and EVA do not offer or make arrangements for any of these tests, including, but not limited to, the SAT, ACT, and AP exams. The student/guardian is fully responsible for securing a testing location and ensuring test scores are received by AIPS, IVA, or EVA. If you have questions please contact our admissions.

学生档案 STUDENT RECORDS

永久档案 Permanent Record

AIPS、IVA 或 EVA 为每个学生保留一份永久记录。在适用的情况下，有关标准化考试成绩、健康信息、个人教育计划 (IEP) 和行为记录也将被包括在内。该记录是保密的，家长可根据要求查阅。当学生从 AIPS、IVA 或 EVA 转学时，在收到新学校的要求后，该记录将被发送到新学校。

AIPS, IVA, or EVA maintain a permanent record for each student. When applicable, records concerning standardized test scores, health information, Individual Education Plans (IEP), and behavioral records will also be included. This record is confidential and open to parental inspection on request. When students transfer out of AIPS, IVA, or EVA, this record will be sent to the new school after receiving a request from that school.

学校学分成绩单 School Transcripts of Credits

AIPS, IVA, 或 EVA 保留一份所有通过 AIPS, IVA, 或 EVA 尝试和完成的课程的成绩单。成绩单也可能包括从其他教育机构转来的学分。非正式的成绩单可从学生信息系统中获得。正式成绩单可以通过我们的第三方供应商购买。请联系我们的学术团队以了解更多信息。

AIPS, IVA, or EVA maintains a transcript of all classes attempted and completed through AIPS, IVA, or EVA. Transcripts may also include credits transferred from other educational institutions. Unofficial transcripts are available from the student information system. Official transcripts can be purchased through our 3rd party vendor. Please

contact our school teams for more information.

复读课 Repeating a Class

IVA 和 EVA 是 NCAA 认可的学校，所有课程不及格的学生必须在学年中或在某个暑期学校课程中重修不及格课程的全部。重修前后的这两个成绩都会出现在成绩单上，并计算在学生的平均分 (GPA) 中。

IVA and EVA are NCAA recognized schools, all students failing a course must retake the course in its entirety either during the school year or during one of the summer school sessions. Both grades will appear on the transcript and will be calculated in the student's Grade Point Average (GPA).

转入学分 Credit Transfer

从其他机构转来的学分将由 AIPS, IVA, or EVA 酌情评估和接受。

Credits transferring from other institutions will be evaluated and accepted at AIPS, IVA, or EVA discretion.

一般来说，通过 Cognia 认证的学校或同等区域认证协会授予的学分将被接受。AIPS、IVA 或 EVA 保留拒绝承认转入学分的权利。从其他机构或家庭学校授予的学分可能会被接受，但要经过深入审查。学生将被要求提供所学课程的大纲以及完成的作业和获得的成绩报告。

Generally, credit granted by schools accredited through Cognia, or equivalent regional accreditation associations, will be accepted. AIPS, IVA, or EVA reserve the right to deny the transfer of credits. Credits granted from other institutions or home school instruction may be accepted, but are subject to an in-depth review. Students will be asked to provide an outline of the courses covered and a report of the assignments completed and grades earned.

转入 GPA Transfer GPA

如果学分被转入到我们的机构，我们将把您以前的课程和成绩添加到我们的成绩单分析中，显示以前的学校、课程和成绩。所有的课程和成绩都将根据我们的非加权评分标准进行调整。例如，如果你的学生转入时的加权 GPA 为 4.5，那么我们学院的等

效成绩为 4.0。如果你的学生转入时的加权 GPA 为 4.1，那么在我们的非加权评分中，你将看到接近 3.6 的等效成绩。

If credits are transferred into our institution we will add the previous courses and grades onto our transcript analysis showing previous school, course, and grade. ALL courses and grades will be adapted to our unweighted grading scale. For example - if your student transfers in at a 4.5 weighted GPA the equivalent for our academy would be 4.0. if your student transfers in with a 4.1 weighted GPA, you will see the equivalent of closer to a 3.6 with our unweighted scale.

增加或减少课程 Class Add or Drop

AIPS、IVA 和 EVA 是公开招生的网上学校。学生可以在任何时候增加或放弃课程。除了 4 周保证期之外（见下文），新选的一学期课程有资格获得 2 周的增减宽限期，以满足一学期的入学要求。请注意，全年课程、AP 课程、荣誉课程和 NCAA 课程可能有额外的要求，请联系学校了解任何其他信息。AIPS, IVA, and EVA are open enrollment virtual academies. Students may add or drop classes at any time. Besides the initial 4-week guarantee (see below), newly enrolled courses are eligible for an add-drop grace period of 2 weeks for a semester enrollment. Please note that full-year courses, AP, Honors, and NCAA courses may have additional requirements, please contact the academies team for any additional information.

高中毕业 HIGH SCHOOL GRADUATION

毕业要求 Graduation Requirements

学生必须完成毕业计划上的所有课程要求。总共需要 21 个学分才能毕业。虽然可以从其他地区有认证的机构转入学分，但最后 6 个学分必须通过有 IVA 或 EVA 的任课老师教学的学习模式下完成，才能获得 IVA 和 EVA 有认证的高中毕业证书。

Students must complete all course requirements as indicated on the graduation plan. A total of 21 credit hours are required for graduation. Although credits may be transferred from other regionally accredited

institutions, at minimum the last 6 credits required for graduation must be taken through IVA and EVA to receive a diploma from our institution.

准备毕业的毕业生有责任以正式成绩单的形式提供以前完成的所有高中课程的记录。尽管 AIPS、IVA 和 EVA 可以要求学生以前的学校提供成绩单，但学生对确保收到这些成绩单负完全的责任。

The prospective graduate is responsible for providing records of all previously completed high school course work in the form of an official transcript. Although AIPS, IVA, and EVA can request transcripts from the student's previous school, it is the responsibility of the student to ensure those transcripts are received.

毕业申请 Graduation Application

认为自己已经准备好毕业的学生需要接受学术审查程序。该审查将确定学生是否已完成所有必要的毕业要求。要开始这一程序，必须提交毕业申请。提交毕业申请并不证明该学生将被批准毕业。如果审查证明需要额外的学分，那么学生必须完成这些学分才能被允许毕业。如果毕业申请被拒绝，那么将书面通知学生，并提供学术审查的结果。

Students who believe they are prepared for graduation are required to undergo an Academic Review process. The review will determine whether the student has completed all of the necessary graduation requirements. To begin this process, a Graduation Application must be submitted. The submittal of a Graduation Application does not certify that the student will be cleared for graduation. If the review proves that additional credits are needed, then the student must complete them before he or she will be allowed to graduate. If graduation is denied, then the student will be notified in writing, and the results of the Academic Review will be made available.

适应措施 ACCOMMODATIONS

AIPS, IVA, 和 EVA 提倡一种环境和文化，拥抱多样性，公平和关注所有学生和教员的成功。AIPS、IVA 和 EVA 为有个人教育计划或 504 计划的学生提供课程、课程内容、作业、测试、评分和学术支持方面的便利。在收到和审查学生的个人教育计划或

504 计划的最新副本后，将实施适当的便利措施。

除了个性化的适应措施，AIPS、IVA 和 EVA 团队还利用 Ignitia 和 Edgenuity 课程，这些课程旨在提供许多干预措施，这些干预措施通常是干预计划中所要求的。

AIPS, IVA, and EVA promote an environment and culture that embraces diversity, fairness, and concern for the success of all students and faculty members. AIPS, IVA, and EVA provide accommodations in courses, course content, assignments, testing, grading, and academic support for students with an IEP or 504 plan. Appropriate accommodations are implemented upon receipt and review of a current copy of the student's IEP or 504 plan. In addition to individualized accommodations, the AIPS, IVA, and EVA teams utilize the Ignitia and Edgenuity courses that are designed to provide many interventions that are commonly required in a Response to Intervention plan.

课程和学费 COURSES AND TUITION

允许学生在同一时间最多注册六门课程。对于全额购买的学期课程，课程将开放十八周，可选择免费延长两周。超过两周的延期将需要购买新学期的课程。学生或家长/监护人必须在课程结束前一周提出延期申请。四十五天以上没有活动的课程将被暂时取消，直到学生或监护人就课程活动与学校联系。任何课程所需材料产生的任何费用都不包括在学费中，而是由学生或家长/监护人负责。

Students are permitted to be enrolled in up to six courses at one time. For courses purchased in full, the courses will be open for eighteen weeks with an optional two-week extension at no charge. Extensions beyond two-week will require a new semester course purchase. An extension must be requested by the student or parent/guardian one week prior to the end of the course.

Courses with no activity for forty-five days or more will be temporarily dropped, until the student or guardian contacts the school regarding course activity. Any fees resulting from required materials for any course are not included in tuition costs and are the responsibility of the student or parent/guardian.

请注意，潜在的 NCAA 运动员对课程长度、课程类型和课程作业提交有具体要求。请联系招生部门以确保你在资格要求之内。无论何种付款计划，NCAA 学生的延期申请必须保持在 NCAA 准则之内。

Please note that potential NCAA athletes have specific requirements on course length, course type, and course assignment submission. Please contact admissions to ensure you are within eligibility requirements. Extension requests for NCAA students must remain within NCAA guidelines regardless of payment plan.

学生退学 STUDENT WITHDRAWAL

4 周的满意保证 4-week Satisfaction Guarantee

对于首次入校并且采用有任课教师学习模式的学生，在前 4 周内，如果由于任何原因您不完全满意，我们将退还您的全部课程学费。

不包括申请费、银行转账扣费、和税金（如适用）。

For students who are enrolled in this school for the first time and are using the teacher model, during the first 4 weeks, if for any reason you aren't completely satisfied, we will refund your entire tuition for the class(es).

minus application fee, Bank transfer deduction, and taxes if applicable

必须在 4 周期限结束前向 AIPS、IVA 或 EVA 的办公室发出通知，并且必须通过电子邮件以书面形式进行，truelighteducation4u@gmail.com、StudentServices@IgnitiaVirtualAcademy.com、admissions@edgenuity.com。4 周期限过后，将不予退款。

Notification must be made to the office of AIPS, IVA, or EVA before the 4-week period ends and must be done in writing via e-mail to truelighteducation4u@gmail.com, StudentServices@IgnitiaVirtualAcademy.com, or admissions@edgenuity.com. After the 4-week period, no refunds will be made.

前 4 周后的退学 Withdrawal After 4-week

在 AIPS、IVA 或 EVA 的最初 4 周注册/入学后，学生可以在任何时候退出，但不会得到退款。如需退学，请与我们的学院团队联系：

truelightededucation4u@gmail.com,

StudentServices@IgnitiaVirtualAcademy.com,

admissions@edgenuity.com。请确保，所有退学申请被学校收到。

After the initial 4-weeks of enrollment/admission into AIPS, IVA, or EVA, a student may withdraw at any time, but no refunds will be given. To withdraw a student, please speak with our academy team at truelightededucation4u@gmail.com,

StudentServices@IgnitiaVirtualAcademy.com,

admissions@edgenuity.com. Please note that all withdrawals must be received.

同意和理解声明

Statement of Agreement and Understanding

我们，家长/监护人和学生，已经阅读，审查，并理解同意上述政策。
We, parent/guardian and student, have read, reviewed, and understood the above policies.
此处提供的信息是为了获得AIPS、IVA或EVA的入学资格。
The information given herein is for the purpose of obtaining admission to AIPS, IVA, or EVA.
我们确认，就我们所了解的情况而言，我们的信息正确的。我们允许AIPS, IVA, EVA的行政人员联系以前的学校和/或推荐人以确定录取。
We certify that it is correct to the best of our knowledge. We give the IVA administrative personnel our permission to contact former schools and/or references for the purpose of determining admission.
索要成绩单、毕业证书、毕业包或急件，需要额外收费。
Requests for transcripts, diplomas, graduation packets, or a rush order will require an additional charge.

请在下面的每项声明后签上名字的首字母。

Please initial each statement below.

我明白，所有财务和学费问题都必须反馈给 IVA 和 EVA 的合作伙伴 AIPS 的管理员。I/We understand that all financial and tuition questions must be directed back to IVA and EVA's partnering school AIPS' administrator. _____

我/我们明白，AIPS、IVA和EVA对学生的互联网活动不负责任。I/We understand that AIPS、IVA, and EVA is not responsible for the student's internet activities. _____

我/我们明白，获取正式的成绩单以考虑转入AIPS、IVA和EVA的学分，最终是由学生或家长/监护人负责。I/We understand that acquiring official transcripts for credit transfer considerations into AIPS、IVA and EVA is ultimately the responsibility of the student or parent/guardian. _____

我/我们了解从IVA和EVA网上学校毕业所需的总学分、IVA和EVA具体要求的学分，以及科目要求的学分。I/We understand the total number of credits, IVA and EVA specific required credits, and subject requirement credits needed to graduate from IVA and EVA. _____

我/我们了解通过IVA和EVA入学和毕业所需的NCAA要求。*NCAA学生必须填写以下页面。I/We understand the NCAA requirements necessary for enrollment and graduation through IVA and EVA.*NCAA students must complete the following page. _____

我/我们明白，我们将被要求遵守两个机构的学术标准和政策，我们有责任理解并遵守这两个机构的规定。I/We understand that we will be held to the academic standards and policies of both institutions and it is our responsibility to understand and adhere to both. _____

Student Name 学生名字

Parent/Guardian Name 父母/监护人名字

Student Signature 学生签名

Parent/Guardian Signature 父母/监护人签名

Date 日期

Date 日期

STAFF USE ONLY 仅供工作人员使用

NOTES 备注

Staff Signature 工作人员签名

Date 日期

IVA或EVA NCAA确认表 / IVA or EVA NCAA Acknowledgement Form

Student Name 学生名字

Parent/Guardian Name 父母/监护人名字

Address 地址

IVA和EVA是国家大学体育协会 (NCAA) 批准的项目。
IVA and EVA are National Collegiate Athletic Association (NCAA) approved programs.

家长和学生了解NCAA的要求。NCAA的批准是独立的，与认证没有关系。
Parents and Students understand NCAA requirements. NCAA approval is separate and unrelated to accreditation.

IVA和EVA是通过Cognia的认证，获得了全国范围承认和认可。
IVA and EVA are nationally recognized and accredited through Cognia.

请在下面签名并注明日期，以确认你对这些信息的理解。
Please acknowledge your understanding of this information by signing and dating below.

本文件必须与你的入学申请一起交回。
This document must be returned along with your admissions application.

我确认我的学生是一名潜在的NCAA运动员:

I certify that my student is a potential NCAA athlete: **Yes** **No**

Student NCA ID Number:

**我目前不知道我的NCAA号码。
I currently do not know my NCAA number.**

I understand my NCAA number must be provided for all NCAA student reporting purposes prior to the completion of my courses.

我知道在完成我的课程之前，必须提供我的NCAA号码。

Questions? Contact us at: 1+405-633-2208 or
truelighteducation4u@gmail.com

